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Gemeenteraad  Gooise Meren 
 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard  (in plaats van telefonisch contact) 

Van : Lars Voskuil, PvdA Gooise Meren 

   
Datum indiening : 28 April 2017 
   
Betreft : X Fusie Archief Gooise Meren en Hilversum 

 

    
   
Beantwoording wordt 
standaard op BIS gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   
Datum toezending 
antwoord 

: 4 mei 2017 

 
Vragen: 
 

Edelachtbaar College, 
 
De Gooi&Eemlander van 26 April maakte melding van de fusie van de archiefdiensten van Gooise 
Meren en Hilversum. 
 
Naar aanleiding van dit bericht ontvingen wij enkele verontruste reacties, onder andere uit de hoek 
van streekhistorici die vrezen voor het verdwijnen van het streekarchief in de Cattenhagestraat in 

Naarden-Vesting. 
 
Dit brengt de fractie van de PvdA tot de volgende vragen: 
 

1. Is het de bedoeling dat het streekarchief op (korte) termijn uit Naarden weg gaat? Zo ja, 
welke termijn wordt aan gedacht? 
 
Nee, dit is niet de bedoeling. Het college van Gooise Meren heeft de nadrukkelijke wens uitgesproken 
dat het pand aan de Cattenhagestraat een duidelijk herkenbare archieffunctie behoudt. Mocht het 
onderzoek leiden tot een daadwerkelijke fusie van de twee Archiefdiensten, dan ligt het voor de hand 
om de huisvesting nader te bekijken. Daarvoor is echter uitgebreid onderzoek nodig. De dan 
voorliggende vragen zullen onder meer betrekking hebben op de benodigde opslag(depot)capaciteit, 
de verwachte bezoekersaantallen voor de studiezaal en de mate van het digitale dienstenaanbod. De 
antwoorden op deze vragen zullen mede bepalend zijn voor de uiteindelijke functie van het pand aan 
de Cattenhagestraat.    

 
2. Heeft het streekarchief in Naarden voldoende capaciteit om levensvatbaar te zijn/blijven? 

 
Dit is onderdeel van het lopende onderzoek naar een voorgenomen fusie. De voorlopige uitkomst 
daarvan (op basis van benchmarks / vergelijkingen met andere Archiefdiensten) is dat de huidige 
capaciteit onvoldoende is om goed te functioneren.  

 
3. Voldoen de voorzieningen van het streekarchief in Naarden om op verantwoorde wijze de 

archieven te bewaren/beheren? 
 

De archiefdienst van Gooise Meren is afgestemd op het beheer en het ter beschikking stellen van 
papieren archief. Dit gebeurt op een verantwoorde manier, al zijn er door de geringe 
personeelscapaciteit flinke achterstanden in de bewerking ontstaan. De dienstverlening in de studiezaal 
in Naarden-Vesting verloopt tot veler tevredenheid. In deze tijd is het bewaren en ter beschikking 
stellen van papieren archief echter niet meer voldoende. Met de huidige formatie en middelen verloopt 
de uitbreiding van de digitale dienstverlening, waaraan steeds meer behoefte is, erg langzaam. De 
digitalisering van de gemeentelijke werkprocessen vereist op afzienbare termijn bovendien 
mogelijkheden om digitaal archief duurzaam op te slaan en te beheren. Hierop is de huidige 
archiefdienst qua personeel, middelen en systemen niet ingericht. Met het oog op deze 
ontwikkelopgave en gewenste kwaliteitsverbetering heeft het college van B & W besloten onderzoek te 
laten verrichten naar de meerwaarde van een fusie van de eigen archiefdienst met die van Hilversum, 
die samen de hele Gooi en Vechtstreek bestrijken. 
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Uw antwoorden zien wij graag tegemoet. 
 

Fractie PvdA Gooise Meren, 

Lars Voskuil 


